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      Sekretær 

Bente Stryger Hansen 

      Rosenvang 26 

      4990 Sakskøbing 

  

             Sakskøbing, den 24. november 2015 
 

Til stede var: Kurt Wiell, Lynge Thang Jørgensen, Kurt Johansen, Bente Stryger Hansen,                        
Sven Erik Nyman, Anne-Lise Ibsen og Preben Albers. 
 

Referat fra regnskabsmøde den 24. november 2015 kl. 19:00 i Grønnegården, Saks-
købing SportsCenter.  
 
Kurt Wiell bød velkommen til regnskabs og midtvejsmøde 2015.   
 

1. Godkendelse af stemmeberettigede klubrepræsentanter samt konstatering af, hvem der i 
øvrigt deltager i mødet med eller uden stemmeret.  

 20 stemmeberettigede fra 9 klubber og bestyrelsen var mødt. 
  

2. Valg af dirigent 

 Erik Høi blev valgt. 
 

3. Kassereren forelægger det reviderede regnskab til godkendelse, som var fremsendt.                        

 Gennemgang af Regnskab 2014-2015. 

 Kontorhold og porto: hjemmeside er forøget med kr. 3.300,00 hvilket stammer fra om-
kostningen for hjemmesiden til BD.  

 Årets resultat: kr. 4.505,81 

 EK ultimo: Kr. 172.722,24 

 Regnskabet blev revideret den 12. november 2015 af de to revisorer W. L. Harenberg 
og Erik Høi. 

 Regnskabet blev godkendt. 
      
4. Eventuelt 

 BadmintonPeople kaster brugerne af. Reklamer kastes hele tiden op. Kan der arbejdes 
med funktionaliteterne? 

 Resultatet uafgjort kan ikke tastes ind, så der skal spilles et ekstra sæt (golden set), så 
der findes en vinder. Proceduren for afviklingen golden sæt sendes til alle klubber. 

 Spilleregler lægges på Badminton Lolland-Falsters hjemmeside. 

 WiFi i hallerne skal virke optimalt – manglende dækning i hallerne. KW kontakter Guld-
borgsund kommune.  
 
Næste bestyrelsesmøde den 21. januar 2016 hos Anne-Lise                                                                                                                                 

 
 
Mødet sluttede kl. 19:30. 
 
Sekretær, Bente Stryger Hansen – Badminton Lolland-Falster 
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Midtvejsmøde den 24. november 2015 kl. 19:00 i Grønnegården, Sakskøbing Sports-
Center.  

 
 

1. Hvilke aktiviteter fungerer allerede godt i LF kredsen? 

 Tommy Kristoffersen fra Badminton Bevæg dig for livet (hvad går den landsdækkende 
indsats ud på?) og Johan Vest fra DGI-badminton præsenterede sig. 

 BADMINTON - Bevæg dig for livet arbejder for, at endnu flere skal opleve glæden ved 
badminton, medlemstilbagegangen stoppes og forhåbentlig vendes til fremgang. 

 Ramløse badminton klub. Orientering om håndtering af opgaver i en ny bestyrelse.  

 Amager badminton klub. Stævner for nybegynder børn. Hvad skal der til for at få nye 
medlemmer? 

 Hvad fungerer godt for Badminton Lolland-Falster? 

 Kredsen gør meget for at holde liv i de ting der er. 

 Prøver at få nye tiltag til at ske. 

 Holdturneringen fungerer godt. Mange ungdomsspillere holdes i gang. 

 God og meget kommunikation. Når man skriver til kredsen, så får man hurtig svar. 

 Badminton på Toppen (gode erfaringer i Søllested, Nakskov og Rudbjerg) fungerede 
godt 

 Barn/forældre stævner bevirker, at der også kan indmeldes nye voksne medlemmer. 

 Gode erfaringer med samarbejdet med DGI. 

 Målet er, at man som klub skal være medlem af både Badminton Danmark og DGI for 
at kunne deltage i organisationernes tilbud. 

 Bevæg dig for livet. Flere der kan være fysisk aktive. Et treårigt projekt: år: 2015-2017 
med et 10 årigt perspektiv. 

 You tube video ligger på BLF’s hjemmeside. 

 Medlemstal kan rekvireres hos DGI. 

 Flere og flere unge +20 indmeldes i klubberne. 

 Forslag til evt. klippekort ordning i klubberne, så man betaler for de gange man er der. 

 Hvilken profil ønsker vi? 

 Hvad er DGI gode til? 

 Gode til breddeområdet 

 Gode til nybegynderstævner samt at det er billigt 

 Forening og skolesamarbejdet 
 

2. Hvad ønsker I som badmintonklub af tilbud fra kredsen og DGI?  

 Forslag til aktiviteter blev gennemgået og kredsen arbejder videre med forslagene. 
Se i øvrigt stikordene fra Tommy.  

 
3. Smag på foreningsudvikling – Styrker og udviklingsmuligheder  

 Hvad er jeres klubs største styrker? Hvad er I bedst til? 

 Hvor ligger jeres største udviklingspotentiale? 

 Klubudvikling og foreningsudvikling. Hvad kan vi optimere og gøre bedre? Indsatsom-
råder: Frivillige – Faciliteter - Medlemmer – Aktiviteter - Lokalsamfund – Ledelse og or-
ganisering - Kommunikation.  

 
4. Hvilke nye aktiviteter ønsker I at sætte fokus på? Smag på foreningsudvikling – aktiviteter. 

Eksempler fra klubber:  
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 Tur til Rønnede, hvor man klatrede i træer. 1 person + 1 makker.  

 Tur til en venskabsklub. 

 Natminton 

 Aktiviteter med flere klubber. 

 Badminton sportens dag. Samle flere ketsjersportsgrene, f.eks. Badminton, Squash mv. 
så man mødes på tværs 

 Foreningsambassadøren - så alle får øje for alle de gode ting der foregår. Hvem kan 
være ambassadør? F.eks. forældreambassadører for 1. kl., 2. kl. mv., seniorambassa-
dør mv. 

 Forslag til: Punkt på hvert bestyrelsesmøde: Én god historie fortælles videre i klubber af 
en ambassadør. 

 
5. Ønsker jeres klub at lave klubudvikling i klyngeforløb, hvor vi samler et antal klubber som 

mødes i netværk og samtidig arbejder klubvis med deres egne aktiviteter? 

 Rådgivning kan rekvireres hos Johan Vest – DGI og Tommy Kristoffersen - Badminton 
Danmark.. 
 

6. Debat til/fra og mellem klubber og kreds 

 Ny indmeldelsesblank. Bruges den? Sakskøbing bruger den og den ligger på hjemme-
siden.  

 Får alle besked om turneringer? Stubbekøbing har ringedamer. 

 I kredsen har vi lavet årshjul for hvert bestyrelsesmedlem. 

 LF-mester for ungdom forgår lørdag den 28. november 2015. 

 Hjælpetrænerkursus den 30. januar 2016. Preben Albers sørger for udsendelse af in-
formation herom. 

 Når præmier skal overrækkes, så skal det foregår på en festlig måde, når alle kampe 
er færdigspillet – så der er fair play. 

 Mange klubber tilmelder kun 1-2 spillere til LF-mesterskab. KW opfordrer klubberne til 
at kontakte og opfordre andre klubber til at tilmelde flere. Tænke alternativt vedr. LF-
mesterskab.  

 Forslag fra NBK om at Badminton klubberne sender lister for ungdomsspillere til USU, 
som fremadrettet sender direkte mails til hver spiller vedr. kommende turneringer – så 
flere fremadrettet deltager i LF-mesterskaber. 
Dette vil give en stor administration i Kredsen og alle oplysninger skal komme fra klub-
berne, derfor bedre at klubberne har opdateret databaser opdelt i målgrupper, som fo-
reslået vedr. indmeldelsesblanket.   

 Regler for holdturnering er for firkantede, når en klub har for få spillere og ofte mangler 
reserver for at stille et helt hold, men disse er låst pga. regler. 

 LF-mesterskab for motionist og veteran er flyttet til den 21. februar 2016. 
 

7. Evt. 

 9 klubber er mødt op til et godt møde i dag. Vi ser frem til samarbejde med BD og DGI. 
Tak fordi I kom. 

 Der fremsendes yderligere materiale omkring midtvejsmødet program og drøftelse fra 
foredragsholderne.    

 
 

Mødet sluttede kl. 22:00. 
 
Sekretær, Bente Stryger Hansen – Badminton Lolland-Falster 
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